
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skaraortens Ryttarförening 

Datum: 2023-01-10 
 
Närvarande: Andreas Fagrell (mötets ordförande), Sara Wiklert, Emma Andersson, Hilmer 
Fagrell (§ 4), Christina Börjesson, Sofia Palm, Monica Warmark, Anne Svensson  
 
 
  
§1 Sammanträdets öppnande 
Ordförande öppnade mötet, hälsade alla välkomna, och konstaterade att mötet var 
beslutsmässigt. 
 
§2 Val av två justeringspersoner 
Att justera protokollet valdes Sara och Emma  
 
§3 Fastställande av föredragningslistan 
Föredragningslistan fastställdes. 
 
§4 Verksamhetsrapport från US (Ungdomssektionen)  
US årsmöte kommer vara den 26 februari kl 17.00 och US har värvat nya styrelseledamöter. 
Målsättningen för US är att vara minst 4 personer vid varje arrangerad aktivitet. 
 
§5 Verksamhetschefens information  
- Under julen har 3 barnridläger och 2 vuxenridläger genomförts.  
- Ridskolan kommer fortsätta med nybörjargruppen Djurkul, på fredagar, vilket är ett 
samarbete med Skara kommun.   
- En ny ponny är inköpt och den kommer in i ridskolestallet under veckan.  
- Två nya barngrupper, nybörjarare, finns att starta, men saknas några elever och erbjudande 
om platser ska ut på SoRF sociala medier. 
- I tre lektionsgrupper finns fortfarande platser kvar.  
- En ”gubbgrupp” har startat och de kommer rida varannan vecka och westerngruppen 
varannan vecka på torsdagar.  
- Drygt 6000 kr har kommit in från försäljning av Ullmax, pengarna ska in på hästkontot.   
- Grävning av vatten och el till hagarna, startar tidigast i mars. 
 



 
§6 Ekonomisk rapport 
En preliminär resultatrapport är utsänd för 2022.  
Resultat för 2022 är ett plusresultat på drygt 400 000 kr, vilket är bättre än föregående år. 
Detta är tack vare sponsring, men även minskade kostnader än föregående år.  
 
Insamlingen för ljudanläggning är nu uppe i 46 000 kr, men kostnaden förljudanläggningen 
kommer på 2023 års budget. 
 
§7 Budget 2023  
Ett budgetförslag har tagits fram för 2023. Den ekonomiska osäkerheten i Sverige gör att det 
är svårt att göra en budget för 2023. Prognosen för budget 2023 är ett underskott, vilket 
kommer läggas fram på årsmötet. Målsättningen är att budgeten ska vara i balans över en 2 
årsperiod.  Nästa år behöver styrelsen öka arbetet med intäktssidan.  
 
Styrelsen beslutar att det är det är det utsända budgetförslaget för 2023 som kommer 
läggas fram till årsmötet. 
 
§8 Planering årsmöte/femårskalas 
Årsmöte och ridskolans 5- års firande av nya lokaler planeras till den 4 mars och ”Save the 
date ”ska ut på facebook och webbsidan snarast. Årsmöte kl 15. 00 och därefter 5- årskalas.  
 
Enligt stadgarna ska årsmötets tid och plats ska ut minst 1 månad innan årsmötet och 
kallelse till årsmötet, ska finnas 10 dagar innan årsmötet.  
Marina och Andreas skriver årsberättelse mm, vilket ska finnas tillgängligt 1 vecka innan 
årsmötet.  Andreas har tagit kontakt med valberedningen och Sara har haft kontakt med 
revisorerna.  
 
Inför 5- årskalaset har Lena och Anne tagit fram en lista på uppgifter och aktiviteter som ska 
fördelas på styrelsen och ridskolegrupper. Listan mailas ut till styrelsen och Sofia för 
fördelning av uppgifter men även påfyllnad av aktiviteter.  Ridgrupper ska tillfrågas om att 
hjälpa till med mat och arrangemang på årsmötet/kalaset.   
 
§9 Verksamhetsrapport från TK (Tävlingskommittén) 
TK har planerat vårens aktiviteter.  
-  2 – dagars dressyrtävling i april och 1 dags hopptävling för ponny i maj.  
- 3 pay and jump är planerade under våren, samt 3 pay and ride. 
- Det saknas ryttare till lag, både i ponny -hoppning och dressyr samt div 3 hoppning, men 
det kommer bli ett lag till div 3 dressyr. 
- En utbildningsdag för funktionärer kommer genomföras den 21 januari.  
- TK kommer fixa iordning domarrum och sekretariat nästa helg.  
 
§10 Ordförandes information 
Inget nytt 



 
§11 Tillgänglighetsanpassning 
Den 27 december var personer från Företaget Guldmans (företag för 
funktionshinderanpassning) från Alingsås och RBU och en ryttare från Vara på ridskolan för 
att se var olika tillgänglighetsanpassningar behöver göras. En offert har inkommit från 
företaget för taklyften på 54 000 kr, inklusive utbildning för personal. Ytterligare en offert 
kommer att komma på en anpassning som behöver göras. Sparbanksstiftelsen är tillfrågad 
och kan stödja, med 110 000 kr.  
 
§12 Nästa möte 
Nästa möte den 9 februari kl 17.00. 
 
 
Vid protokollet    Ordförande för mötet 
 
        
 Anne Svensson   Andreas Fagrell 
 
 
Justeras     Justeras 
 
 
 
Emma Andersson   Sara Wiklert 


